
Interpellation

Bostadsbyggande för samhällsförändring
Bostadsbyggande är ett redskap för samhällsförändring. Samhällsbygge kräver 
både helhetsgrepp och politiskt ansvarstagande. Det byggs mycket på olika håll i 
Sverige och i Gävle, och det är bra. 

Målet med bostadsbyggandet måste vara att skapa attraktiva, välfungerande och 
socialt integrerade bostadsområden med blandad bebyggelse för människors 
behov genom hela livet. Där är ABC staden Sätra ett gott exempel. Blandande 
upplåtelseformer är en viktig del för att uppnå detta, motverka segregation men 
också för att skapa ett öppet samhälle som tillhandahåller möten mellan 
människor som kanske inte skett annars. I bostadsbyggandet är byggandet av 
hyresrätter en viktig faktor sett ur ett jämställdhetsperspektiv. Detta då kvinnor 
ofta har en lägre inkomst än män och är mer beroende av tillgången till 
hyreslägenheter för en rimlig kostnad. 

Jag vill utifrån detta fråga ansvarig politiker;

- Hur arbetar Gävle kommun för att få en blandning av upplåtelseformer av 
bostäder?

- Hur bevakar kommunen att bostadsbolag, allmännyttigt såväl som privata, tar 
sitt sociala ansvar i bostadsbyggandet?

- Hur arbetar kommunen för att få fram hyreslägenheter till rimliga kostnader?
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